中文翻译仅供参考，请填写英文版表格。
The applications form 
	APPLICATION FORM 
Call for Bodleian Visiting Fellowships 2024-25
2024-2025年牛津大学图书馆访问学者奖学金申请表
 
Please complete every section and provide all the requested information in full. 
请填写每一项且提供每一项的完整信息。
 
	[image: C:\Users\mdiv1451\AppData\Local\Microsoft\Windows\INetCache\Content.MSO\A26C198C.tmp] 

	 Data Privacy 
Please note that any personal data submitted to the University as part of the Bodleian Visiting Fellowship application process will be processed in accordance with the GDPR and related UK data protection legislation. For further information, please see the University’s Privacy Notice at: www.admin.ox.ac.uk/councilsec/compliance/gdpr/privacynotices/job/. The University’s Policy on Data Protection is available at: www.admin.ox.ac.uk/councilsec/compliance/gdpr/universitypolicyondataprotection/. 
请注意，任何在牛津大学图书馆访问学者奖学金申请过程中提交给牛津大学的个人数据都将遵照GDPR及相关英国数据保护法规进行处理。更多信息，请参见牛津大学的隐私声明www.admin.ox.ac.uk/councilsec/compliance/gdpr/privacynotices/job/。 大学的数据保护政策，请参见：www.admin.ox.ac.uk/councilsec/compliance/gdpr/universitypolicyondataprotection/ 。


	PERSONAL DETAILS  个人信息

	Title (e.g. Dr, Ms, Mr) 
称呼（例如博士、女士、先生）
	 
	Forename(s) 名 
 
Surname  姓
	 

	
	
	
	 

	Home address 
家庭住址
	 
 
 

	Email address 
电子邮箱
	 
 

	Telephone (or mobile) 
电话（或手机）
	 
 

	Institution of employment (include full address) 
任职单位（包括完整地址）
	 
 
 
 
	Job title 
职务名称
 
	 


 
	DETAILS OF PROPOSED RESEARCH  计划研究项目详情

	Name of Fellowship (please indicate which you are applying for) 
奖学金名称（请标注你想要申请的奖学金）
	  
         Gale Scholar Asia Pacific, Digital Humanities Oxford Fellowship 
Gale亚太学者-数字人文牛津大学奖学金

         Gale North America Digital Humanities Oxford Fellowship
Gale北美数字人文牛津大学奖学金

	Project title 
项目名称
	 
 

	Proposed start date*  
(Monday-Friday only) 
计划开始时间（仅周一至周五）
	 
	Proposed end date*  
(Monday- Friday only) 
计划结束时间（仅周一至周五）
	 

	Bodleian Special Collections to be consulted during the Fellowship
在奖学金资助期间将要参阅的牛津大学图书馆特藏
	Please be as specific as possible 
请尽可能具体
 
 
 


 
*NOTE: Fellowship visits should last for 3 months. Non-EEA applicants not in full employment with an academic institution during the proposed visit period may require a sponsored UK visa, and must therefore apply for a visit of a minimum of 3 months.   
注意：奖学金访问时长应为3个月。非欧洲经济区的申请人如在预计的访问期内并非学术机构的全职雇员，则可能需要英国担保签证，因此必须申请访问期限大于3个月。
 
Visits should take place during the 2024-25 academic year, between 1 August 2024 and 31 July 2025. 
访问时间必须在2024-2025学年内，即从2024年8月1日至2025年7月31日。 
 
 
	REFEREE DETAILS (including email addresses)  推荐人信息（包括电子邮件地址）

	Referee #1 
推荐人#1
 
	 

	Referee #2 
推荐人#2
	 


 
	HOW DID YOU LEARN OF THE BODLEIAN VISITING FELLOWSHIPS? 
你是如何了解到牛津大学访问学者项目的？

	Please √ as appropriate  
请选择适用的描述
	Times Literary Supplement print  Times Literature Supplement online 
《泰晤士报文学增刊》印刷版 《泰晤士报文学增刊》在线版
Online Search  From a former Bodleian Visiting Fellow 
在线搜索    前牛津大学图书馆访问学者转告
From an academic mailing list 
学术信息邮件
Other (please specify): ____________________________ 
其他（请说明）：
 


 
 
Please return this completed form to digitalscholarship@humanities.ox.ac.uk, along with: 
请将填写完整的申请表和以下资料一同发送至：digitalscholarship@humanities.ox.ac.uk
 
Your up-to-date curriculum vitae; 
最新个人简历；
Two letters of recommendation: Your referees may email us directly;  
两封推荐信：你的推荐人可以直接发邮件给我们；
A statement of the proposed research (1,200 words maximum):  
计划研究项目陈述（最多1,200字）：
This should directly address the selection criteria as specified in the particulars:  
应直接针对遴选标准中的详情：
· The demonstrated need of the applicant to consult specific items or collections within the Bodleian Libraries' Special Collections or working in the Centre for Digital Scholarship.
申请人确需参阅牛津大学图书馆特藏内的某些文献或藏书，或在牛津大学图书馆数字学术中心从事研究工作。
· The potential of the applicant to contribute to the research culture of the Libraries and the University. 
申请人为牛津大学图书馆和牛津大学的研究文化做出贡献的可能性。
· Evidence that the project will increase scholarly or public understanding of the materials consulted, through publication or public dissemination, or by developing innovative research methods. 
通过文章发表或公众传播，或通过开发创新的研究方法，项目将会增进对所探讨文献资料的学术或公众理解的证据。
· the benefits of the award within the invited Fellow’s research career. 
该项奖学金将会对受邀访问学者研究生涯带来的益处。

	STATEMENT OF PROPOSED RESEARCH 计划研究项目陈述

	Criterion 标准
· Describe your research project
描述你的研究项目
Think about 思考
· Context of your research – what has been done before and how does your research add to this?
你研究的背景——之前曾做过过哪些研究，你的这项研究会有怎样的延伸？
· Questions – what are your research questions?
问题——你的研究问题是什么？
· Methodology – how will you use sources or data to answer your questions? Which sources or data will you use? Which digital humanities methods might you apply or learn about?
研究方法——你将怎样利用文献和数据回答你的问题？你将会使用哪些文献或数据？你可能会应用或学习哪些数字人文的方法？

Your answer (c.300 words):
你的回答（约300字）：












	 Criterion 标准
· The demonstrated need of the applicant to consult specific items or collections within the Bodleian Libraries' Special Collections or working in the Centre for Digital Scholarship.
确需参阅牛津大学图书馆特藏内的某些文献或藏书，或在牛津大学图书馆数字学术中心从事研究工作。
Think about 思考
· Why would you benefit from being in the Bodleian Libraries in Oxford?
你为什么会从牛津大学图书馆受益？
· What collection/s might you consult in the Bodleian Libraries? And/or
你可能会参阅牛津大学图书馆的哪些馆藏？和/或
· How would you benefit from working in and with the Centre for Digital Scholarship?
你将怎样受益于在牛津大学数字学术中心工作并与其合作？

Your answer (c.250 words):
你的回答（约250字）：











	Criterion 标准
· The potential of the applicant to contribute to the research culture of the Libraries and the University. 
为牛津大学图书馆和牛津大学的研究文化做出贡献的可能性。
Think about 思考
· What knowledge and skills do you have that you could share with digital humanists in Oxford?
你能够与牛津大学的数字人文学者们分享哪些知识和技能？
· How would you engage with the digital humanities community in Oxford?
你能够怎样参与到牛津大学的数字人文研究团体中？
· Does your research contribute to any existing research networks or centres within the University? (look at Humanities Faculty websites, the TORCH website, and the Bodleian research pages for further information)
你的研究是否对牛津大学现有研究网络和中心有贡献？（请参考人文学科教职员网站和TORCH网站及牛津大学图书馆研究项目网页了解更多信息。）

Your answer (c.250 words):
你的回答（约250字）：










	Criterion 标准
· Evidence that the project will increase scholarly or public understanding of the materials consulted, through publication or public dissemination, or by developing innovative research methods. 
通过文章发表或公众传播，或通过开发创新的研究方法，项目将会增进对所探讨文献资料的学术或公众理解的证据。
Think about 思考
· What will be the outputs of your research? eg journal articles, book chapters, conference papers or contributions to your teaching curriculum?
你的研究成果将会有哪些？例如期刊文章、图书章节、会议论文或对你的教学课程的贡献？
· How will people find out about your research? eg publications, conferences (name any you are thinking about), holding workshops or events at your home institution
人们将会怎样发现你的研究？例如报刊、会议（列出你想到的会议），在你工作的院校举办研讨会或类似活动


Your answer (c.200 words):
你的回答（约200字）：











	Criterion 标准
· the benefits of the award within the invited Fellow’s research career. 
该项奖学金将会对受邀访问学者研究生涯带来的益处。
Think about 思考
· What would your fellowship help you deliver in terms of research outputs? And how would these help you progress?
此次奖学金访问学者经历会帮助你达成哪些研究成果？这些成果会怎样帮助你进步？
· Are there any people or networks in Oxford that you would benefit from gaging with? What would you learn from them?
你是否会受益于与牛津大学任何学者或任何学术网络的交流合作？你会从他们那里学到些什么？

Your answer (c.200 words):
你的回答（约200字）：














This document should be emailed to digitalscholarship@humanities.ox.ac.uk . You should also send a curriculum vitae (CV) and a proposal for the fellowship period, including an outline of the research to be carried out in the special collections of the Bodleian Libraries during the term of the fellowship (1,200 words maximum). This statement must directly address the selection criteria as listed under 'Terms & Eligibility’.
这份文件应邮件发送至digitalscholarship@humanities.ox.ac.uk。你还应发送一份简历和访问期间的研究计划，包括在奖学金资助期间将会对牛津大学图书馆特藏开展研究的大纲（最多1,200字）。这份陈述应直接针对“条款及申请资格”中列出的遴选标准。

Applicants will also need two letters of recommendation from the referees named in this form. Applicants should ask the referees to comment on their professional knowledge of the applicant and the contribution the proposed research would make to scholarship. The referees should be asked to send their letters by email directly to the support officer for Digital Scholarship at Oxford (digitalscholarship@humanities.ox.ac.uk), to arrive by the application deadline.
申请人还需要两份推荐信，与此表中的推荐人相一致。申请人需请求推荐人评价他们的专业知识水平，以及计划中的研究工作将对学术发展做出的贡献。推荐人需将他们的推荐信在申请截至日期前直接发送电子邮件至牛津大学数字学术支持办公室（digitalscholarship@humanities.ox.ac.uk）。

Note: Each document must be sent as an individual pdf or Word file. Please do not combine all the documents into one pdf or Word file. 
注意：每份资料必须是独立的PDF或Word文档。不要将所有的资料整合在一个文件中。
 
Please consult https://www.bodleian.ox.ac.uk/csb/fellowships for the dates of the Visiting Fellowship deadlines 
请参考https://www.bodleian.ox.ac.uk/csb/fellowships上的访问学者奖学金申请截止日期。
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